



**KEMENTERIAN PEMBANGUNAN LUAR BANDAR (KPLB)  
PEJABAT KPLB NEGERI SELANGOR**

**KENYATAAN SEBUT HARGA**

**SEBUT HARGA KHAS UNTUK KONTRAKTOR BUMIPUTERA**

**Kontraktor Bumiputera** yang berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB) dengan Gred, Kategori dan Pengkhususan yang berkaitan dan mempunyai Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PPK), Sijil Taraf Bumiputera (STB) serta Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) yang masih berkuatkuasa tempoh pendaftarannya adalah dipelawa untuk menyertai sebut harga seperti berikut :

BIL.	BUTIR-BUTIR SEBUT HARGA	KELAYAKAN	BUTIR-BUTIR TAKLIMAT DAN LAWATAN TAPAK	TARIKH DAN WAKTU PENGAMBILAN DOKUMEN	TEMPAT PENGAMBILAN DOKUMEN	TARIKH DAN WAKTU TAWARAN DITUTUP
1	<p><b>CADANGAN KERJA MEMBINA JALAN LADANG SERTA KERJA-KERJA YANG BERKAITAN DI JALAN PEREPAT, KG. TELOK PAGLIMA GARANG, KUALA LANGAT, SELANGOR</b></p> <p>No. Sebut Harga : KPLB.SH.7/2019/SEL07</p>	<p>Berdaftar dengan : Berdaftar dengan :</p> <p>i) Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) - Gred : G1 - Kategori : CE (Pembinaan Kejuruteraan Awam)</p> <p>ii) Bahagian Pembangunan Kontraktor &amp; Usahawan (BPKU) - Sijil Taraf Bumiputra (STB)</p> <p>iii) Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB) - Pengkhususan : CE 01 (Pembinaan jalan dan pavemen) dan CE 21 (Pembinaan kejuruteraan awam)</p>	<p>Berkumpul di : Pejabat MPKK Telok Panglima Garang, Kuala Langat, Selangor</p> <p>Tarikh : 14 Jun 2019 (Jumaat)</p> <p>Waktu : 9.30 pagi - Pendaftaran 10.30 pagi - Sesi taklimat</p> <p>Kehadiran adalah DIWAJIBKAN</p> <p>(Sila bawa bersama cop syarikat semasa pendaftaran)</p>	<p>Tarikh : 14 Jun 2019 (Jumaat) hingga 21 Jun 2019 (Jumaat)</p> <p>Waktu : (Isnin - Khamis) 9.00 pagi - 12.30 tengah hari 2.30 petang - 4.30 petang</p> <p>(Jumaat) 9.00 pagi - 12.00 tengah hari 3.00 petang - 4.30 petang</p>	<p>Pejabat Kementerian Pembangunan Luar Bandar (KPLB) Negeri Selangor, Aras 20, No.47 Persiaran Perdana, Presint 4 Pusat Pentadbiran Kerajaan Persekutuan, 62100 Putrajaya</p> <p>Harga Dokumen PERCUMA</p>	<p>Tarikh Tutup : 21 Jun 2019 (Jumaat)</p> <p>Waktu : 12.00 tengah hari</p> <p>Tempat : Pejabat Kementerian Pembangunan Luar Bandar (KPLB) Negeri Selangor, Aras 20, No.47 Persiaran Perdana, Presint 4 Pusat Pentadbiran Kerajaan Persekutuan, 62100</p>

**KEUTAMAAN AKAN DIBERIKAN KEPADA KONTRAKTOR TEMPATAN**

- Dokumen Sebut Harga hanya akan dikeluarkan kepada kontraktor yang ditauliahkan seperti PENAMA di dalam Sijil CIDB dan BPKU dan menghadiri taklimat / lawatan tapak. Sila bawa bersama Kad Pengenalan, Sijil Suruhanjaya Syarikat Malaysia (SSM), Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) dan Sijil Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PKK) oleh Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB) dan Sijil Taraf Bumiputera (STB) oleh Bahagian Pembangunan Kontraktor & Usahawan (BPKU) yang ASAL berserta salinan-salinannya. (SALINAN SIJIL DAN DOKUMEN-DOKUMEN SOKONGAN YANG DISERTAKAN TIDAK AKAN DIKEMBALIKAN).
- Taklimat / lawatan tapak adalah **DIWAJIBKAN**. Hanya PENAMA yang ditauliahkan di dalam Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK), Sijil Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PKK) dan Sijil Taraf Bumiputera (STB) SAHAJA DIBENARKAN menghadiri taklimat / lawatan tapak.

3. Pengambilan Dokumen Sebut Harga yang dibenarkan kepada kontraktor yang **HADIR taklimat / lawatan tapak** dan **TIDAK BOLEH** diwakilkan selain daripada **PENAMA** yang dibenarkan dalam sijil.
4. Dokumen Sebut Harga tidak akan dikeluarkan selepas tempoh tersebut di atas.
5. Dokumen Sebut Harga yang telah disempurnakan hendaklah dimasukkan ke dalam sampul surat berlakri ke dalam Peti Tawaran di :

**KETUA SETIAUSAHA  
KEMENTERIAN PEMBANGUNAN LUAR BANDAR (KPLB)  
ARAS 20, NO. 47, PERSIARAN PERDANA  
PRESINT 4, 62100 PUTRAJAYA  
(U.P : PEJABAT KPLB NEGERI SELANGOR)**

6. Dokumen Sebut Harga yang **LEWAT** diterima selepas tarikh tutup di atas tidak akan dipertimbangkan. Kementerian tidak akan bertanggungjawab terhadap sebarang kehilangan, kelewatan dan sebagainya ke atas dokumen yang dihantar melalui Pos atau Kurier.
7. Syarikat yang memerlukan penjelasan lanjut hendaklah menghubungi Urus Setia Perolehan di talian berikut : **03-8891 2175 / 03-8891 2156**.